
   
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 12. januar 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

Medlemmer: 
 
 
 
 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 
Sarah SB, Heidi, Christine, Camilla, Sebastian, Vivi, MN og HSB, 
(Per). 
 
SUP: Amir. 
 
Afbud: Julie og Louise og Camilla 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden  
- 
 

• B  elevrådet 
Valgfag, hvem bestemmer udbuddet af fag til valgfag? 
Der er interesse for andet, end de udbudte valgfag. 
 
Det er et lovkrav, at der skal udbydes håndværk og 
design. Tidligere har faget valgfag været mere 
fleksibelt, det var før end faget blev til eksamensfag.  
 
 
Læringsmiljøer – temaaften på Krogårdsskolen. 
Hvordan indrettes skoler mere projektorienteret, mere 
samarbejde på tværs af klasserne? 
Arbejdsgruppe med ledelse, lærere og elever er på 
inspirationstur for at se på læringsmiljøer 
 
Buret i stykker rundt om boldburet v. udskolingen 
Gerne åben hal i pauserne, Gameboosters er i gang 
med at planlægge åben hal. 
 
Gerne flere fælles faglige dage på tværs af klasserne. 
Toiletterne er pæne kl. 8 om morgenen, kl. 9 kan der 
flyde med papir, kan tyde på at det er ”os” selv.  
Årsfest, temaet er kultur – eleverne møder i tøj og flag, 
som relaterer til det land deres familier kommer fra.  
 
 
.  



 
 

 
 

• C  Ledelsen:  
Der er forsat fokus på økonomien i Greve kommune. Der 
kigges bl.a. på hvordan man kan reducere i forhold til 
specialtilbud.  
Fastholdelse og onboarding, er også et opmærksomhedspunkt. 
 
Invitation til workshop d. 23. januar, for forældre til børn der 
går på specialskole. Afdækning af specialområdet 
 
S-klasserne er presset, to medarbejdere har orlov, derudover 
har S-klasserne modtaget to opsigelser. 
Der er ingen regler omkring klassestørrelse på specialtilbud.  
  

• D  de forældrevalgte: 
Parkering af håndværkerbiler på vores P plads, skaber dårlig 
udsigt for børn på skolevejen. Vi tager kontakt og skaber dialog 
omkring Parkeringsforholdene.  
 

• E  medarbejderrepræsentanterne:  
- 

 

Beslutningspunkter 

 
 

Ingen beslutningspunkter 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Udkast til værdigrundlag Christine og Sebastian indleder (dokument kommer inde 
torsdag) 
Værdiregelsæt for Arenaskolen, udkast fra SB med kig til hvad 
der kendetegner Arenaskolen. 
 
Et værdiregelsæt tager lang tid at gennemarbejde for at 
personalet kan få ejerskab og genkende deres arbejdsplads. 
Det kræver dialog i de forskellige personalegrupper, indskoling, 
udskoling, SFO og S-klasser.  



Det er via skolens udviklingsgruppe, der nedsættes 
arbejdsgrupper, som bl.a. arbejder med retningslinjer mm.  
Overvejelser om processen vedr. værdiregelsæt.  
Vi drøfter udkastet med UG gruppen og melder tilbage til SB.   
Michael vil gerne komponere en Arenasang.  

ArenaNyt og trivsel Michael indleder -opsamling på drøftelser før jul om ArenaNyt. 
Fokus på trivsel – tema i ArenaNyt – tema i SB?  
 
Der har været drøftelser om de indsendte digte.  Behov for en 
kort indledning omkring det forudgående undervisningsforløb. 
Digtene skal selvfølgelig bringes i det kommende ArenaNyt.  
Da digtene blev modtaget i redaktionen, var det ikke muligt at 
afholde et fysisk redaktionsmøde.  
De aftales at SB skriver til lærere og elever i S.  
 

Betydning af indenrigs og 
boligministeriets liste over 
parallelsamfund (nu med 
Askerød…) 

Sebastian indleder 
Nysgerrig på konsekvens for skolen? 
Skolen har endnu ikke modtaget information herom, ej heller 
fra børne og undervisningsministeriet. 

 
Greve Økonomi 2023 – samt 
endelige budget 2022 

  
Martin indleder 

Årsopgørelsen 2022 bliver på ca. -300.000kr. Faktisk 
helt OK ift. udsigterne tidligere. Vi er indenfor de 
acceptable 2% i over/mindre forbrug. (se bilag) 
 
Bestyrelsen har stadig 36.000kr. til inventar, der vælges 
air con til auditoriet. Skolen tager kontakt til 
håndværker.  
 
Drøftelse om hvornår det giver bedst mening at drøfte 
budgettet.  
Der er lovet et kursus vedr. budget for alle skolers SB, vi 
afventer.   

 
Den nye Meddelelsesbog 

Martin indleder 

Hjernen og hjertet er den nye platform for elevplan, det er 
misvisende at den hedder ” den nye meddelelsesbog”. 

Hjernen og hjertet er en samlet platform for testresultater, 
samt elevplan mellem skole og hjem.  

For S-klasserne hedder det ”Den udvidede meddelelsesbog.”  



 

Evaluering af årets fotograf Martin indleder 

Samarbejdet med Storke-foto har været langsommeligt, dertil 
har vi fået flere henvendelser omkring billedkvaliteten. Vi 
vælger et andet firma. Vi er i dialog med andre skoler om 
hvilke firmaer de bruger. Der bliver nævnt Frandsens foto og 
Modul foto.  

Kvalitetsrapport – nu 
skoleudviklingssamtaler 

Martin indleder 

Skolebestyrelsen inddrages som tidligere, med mulighed for at 
skulle skrive udtalelse til foråret. 

Der er ikke de store ændringer, det hedder blot 
skoleudviklingssamtaler i stedet for kvalitetsrapport.  

Eventuelt Sebastian  - henvendelse om parkering af håndværkerbiler på 
skolens P plads. Bekymret for udsynet eller mangel på samme.  

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 
 

Personale og sygestatistik (Bilag kommer på mødet) 
Bilag eftersendes.  

 Næste SBmøder er 2. marts, 13. april og 1. juni. 
 

 

Eftermøde (kun for de forældrevalgte) 

Årshjul  
Og andet…  
 


